
KSŠZ 

Zápis ze zasedání komise dne 4. 11. 2019 

Přítomni: Marcela Zvelebilová, Kateřina Tomíčková, Alena Andělová, Jana Doláková, Jakub Petřina a 
Ivana Digaňová 

Omluven: Michal Kohout 

 
Zpráva ze Školské rady ZŠ Kutnohorská 

J. Doláková   

Výroční zpráva – bez připomínek 

Potřeba řešit – spádovou školu, kanalizaci 

Vnitřní záležitosti školy z Rady – přezouvání žáků,  

Workshop – nová škola architektonický návrh  

Vítání občánků  

Poděkování paní učitelce Makovičkové za skvělou přípravu a organizaci 

 
Klub seniorů 

Hledáme řešení samostatného fungování 

Čtecí babičky – každý pátek; první čtení 1.11.2019, velmi pozitivní, 4 čtecí babičky – paní Hagelová, 
Běhounková, Jarolímková, Šatalíková 

DD RADOST 

Kontakt na firmu – oprava střech odeslán panu řediteli 

Oprava komunikace Kutnohorská 

Informace, řešení kyvadlové dopravy ve špičce 

 
ÚKOL: navštívit sociální odbor Prahy 15 a domluvit asistentskou/psychologickou pomoc pro paní 
Maškovou - trvá, zprovoznění náramků pro seniory z DPS (Doláková); vyjednat spádovou školu pro 
další školní rok (Doláková, Petřina); 

Podílet se na výstavbě nové školy – příprava vize, směřování, koncepce; provozování… začlenit se do 
procesu a přizvat občany;  

 

 

Příští schůzka komise – 2. 12. 2019 v 8:00 hod v zasedací místnosti MČ 

 
Dne 4. 11. 2019                                                                                                       Jana Doláková 

 

 


